

Title (en)

Process for dispensing portions of cleansing powder and device for carrying out the process.

Title (de)

Verfahren zum dosierten Ausbringen von Reinigungspulver und Vorrichtung zum Durchführen des Verfahrens.

Title (fr)

Procédé pour distribuer des portions d'une poudre de nettoyage et dispositif pour sa mise en oeuvre.

Publication

**EP 0182230 A1 19860528 (DE)**

Application

**EP 85114265 A 19851108**

Priority

DE 3441945 A 19841116

Abstract (en)

In order to be able to dispense the powder and work it into a carpet to be treated in one operation, a single-disc machine, fitted with a brush (3) to be rotated, is equipped with a powder storage container (10) which is to be emptied onto the carpet in a controlled manner via a metering tube (11) opening out to the side of the brush (3) (Fig. 1). <IMAGE>

Abstract (de)

Um bei einem Verfahren zum dosierten Ausbringen von Reinigungspulver und Einarbeiten des Pulvers in einen zu behandelnden Teppich in einem Zuge das Pulver ausbringen und einarbeiten zu können, wird eine mit einer zu rotierenden Bürste (3) ausgestattete Einscheibenmaschine mit einem Pulvorratsbehälter (10), der über ein seitlich der Bürste (3) mündendes Dosierrohr (11) gesteuert auf den Teppich zu entleeren ist, ausgerüstet.

IPC 1-7

**A47L 13/30**; **A47L 11/40**

IPC 8 full level

**A47L 11/03** (2006.01); **A47L 11/162** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47L 11/03** (2013.01); **A47L 11/1625** (2013.01); **A47L 11/4038** (2013.01); **A47L 11/4075** (2013.01); **A47L 11/408** (2013.01); **A47L 11/4083** (2013.01)

Citation (search report)

- FR 1023116 A 19530313 - BOULARD & CIE
- AT 211508 B 19601025 - HOBIGER FRIEDRICH, et al

Cited by

DE102014109931A1; US7367076B2; GB2378126A; GB2378126B; US8631538B2; US6993807B2; WO0185004A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0182230 A1 19860528**; DE 3441945 A1 19860528; DK 528985 A 19860517; DK 528985 D0 19851115; NO 854570 L 19860520

DOCDB simple family (application)

**EP 85114265 A 19851108**; DE 3441945 A 19841116; DK 528985 A 19851115; NO 854570 A 19851115